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روایت داغ

 VAR استارت 
در دربی

داود رفعتی، رئیس دپارتمان 
داوری فدراســیون فوتبال از 
احتمال نخســتین آزمایش 
آنلاین سیســتم VAR در 

شهرآورد پایتخت خبر داد.

تمجید سرمربی 
برایتون از 
جهانبخش

ســرمربی  کریس هاتــون، 
برایتون بــا تمجید از علیرضا 
»علیرضا  گفت:  جهانبخش 
بازیکنی اســت که تکنیک 
خوبی در تمرین و بازی های 
تیم نشان داده است و به تنها 
چیزی کــه نیــاز دارد زمان 
است؛ مهم این اســت که او 
بتواند در کنار مــا بازی کند. 
او روز به روز بهتر می شــود و 

پیشرفت   می کند.«

یک اثر یک 
نمایشگاه

اثــر دیده نشــده ای از میرزا 
غلامرضا اصفهانی خوشنویس 
دوره قاجار برای نخستین بار 
در »یک اثر یک نمایشــگاه« 
به نمایــش درمی آید. گالری 
دال از سوم اسفند  سال جاری 
میزبــان علاقه مندان خواهد 
بود تا در یک نمایشــگاه یک 
هفته ای این اثر منحصربه فرد 
و دیده نشــده از خوشنویس 

نامدار را تماشا کنند.

بتمن جدید
بعـد از این کـه اعـلام شـد بن 
افلـک دیگـر نقش شـخصیت 
بتمـن را بـازی نخواهد کـرد و 
بـرای همیشـه ایـن مجموعه 
را تـرک کـرده؛ خبر می رسـد 
تلاش ها بـرای انتخـاب بازیگر 
سـوپرهیروی  ایـن  نقـش 
محبوب بالا گرفتـه؛ و حتی از 
حضور بازیگـری به  نـام آرمی 
همر نیز سـخن به میان آمده 
کـه البتـه کمپانـی بـرادران 
وارنر شـایعات روزهای اخیر را 

تکذیـب کـرده اسـت.

 

روز گذشته یکی از خبرنگاران از مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان سوال کرد که گزینه مد نظرش 
برای  سرمربیگری تیم ملی فوتبال و جایگزین کارلوس کی روش ایرانی است یا خارجی؟ این پرسش اما 
با پاسخ  هوشمندانه سلطانی فر مواجه شد. وزیر ورزش گفت: »سرمربی جدید توسط فدراسیون فوتبال 
انتخاب می شود و  آنها مســئولیت این کار را دارند. من در جریان هستم که درحال بررسی هستند و در 
آینده نزدیک انتخاب خواهند  کرد.« طی روزهای گذشــته گمانه زنی های زیــادی درباره گزینه های 
سرمربیگری تیم ملی ایران مطرح شده، اما  هنوز هیچ منبع رسمی در این خصوص اظهارنظر نکرده است.  

گزینهوزیرورزش
برایجانشینکیروش

کیست؟

عکس نوشت

 علی دایی در صفحه اینســتاگرام خود تصویری از روســتای مله رولان 
سرپل ذهاب منتشر کرده است. این تصویر،  خانه های ساخته شده این روستا 
که بر اثر زلزله سال قبل از بین رفته بودند را نشان می دهد. دایی نشان داد که 

 به قول خود عمل کرده است. 

مهدی طارمی وقتی گل دوم الغرافه را مقابل ذوب آهن به ثمر رســاند با این 
شادی گل فکر می کرد سند صعود  تیمش را امضا کرده، اما این اتفاق نیفتاد 

و مهاجم ایرانی در مصاف با نماینده کشورش ناکام ماند. 

تصویری از جواد خواجوی چهره مطرح اینســتاگرام که به تازگی جلوی 
دوربین سریال »#سرباز« به کارگردانی  هادی مقدم دوست و تهیه کنندگی 

محمدرضا شفیعی رفته است.

۱۸ اثر از ۱۲ هنرمند ایرانی در حراج هنری کریســتیز دوبی ۲۰۱۹ به فروش 
خواهد رسید و اثر بهمن محصص یکی از این آثار است.

تیتربازی
اتفاقات عجیب پیرامون یک مصدومیت

سهرابمرادی
ازتیغجراحیفرارکرد!

چند روزی است که موضوع مصدومیت شوکه 
کننده ســهراب مرادی به یــک دغدغه جدی 
برای اهالی ورزش و مسئولان تبدیل شده و این 
قهرمان المپیک همچنان در وضعیت نامشخصی 
قرار دارد. در ابتدا فدراسیون پزشکی ورزشی که 
مسئولیت درمان ورزشکاران حرفه ای را بر عهده 
دارد، به طور قطع اعلام کرد قهرمان و رکورددار 
وزنه برداری جهان بایــد جراحی کند. این خبر 
شوکه کننده باعث شد تا برخی به این فکر بیفتند 
که حتی سهراب مرادی المپیک 2020 را هم از 
دســت می دهد چون در ماه های آینده علاوه بر 
مسابقات جهانی 2019 رقابت های مختلفی با 
عنوان گزینشــی المپیک هم برگزار می شود. با 
این حال برخواه، سرمربی تیم ملی اطمینان داد 
اجازه نمی دهد کار به آنجا بکشد و با فراهم کردن 
شرایط برای سهراب، او را در چند مسابقه شرکت 
می دهد تا فقط تست دوپینگ بدهد اما وزنه نزند.

در حالی که همگان منتظــر اعلام خبر زمان 
عمل جراحی ســهراب مرادی بودند و خودش 
هم در برنامه تلویزیونی رفتن زیر تیغ جراحی را 
قبول کرده بود، به یک باره همه چیز تغییر کرد. 
وقتی شنیدیم تصمیم پیرامون جراحی سهراب 
تغییرکرده و گویا قرار نیست او زیر تیغ برود، ابتدا 
با مسئول کمیته پزشکی فدراسیون وزنه برداری 
تماس گرفتیم. باقری در این باره به »شهروند« 
می گوید: »علائم مصدومیت سهراب تغییر کرده 
و به همین خاطر ممکن اســت جراحی صورت 
نگیرد. البته تصمیم نهایی را فدراسیون پزشکی 

و خود این ورزشکارمی گیرند.«
ســپس با نوروزی، رئیس فدراسیون پزشکی 
ورزشی تماس گرفتیم که او نیز احتمال منتفی 
شدن جراحی این وزنه بردار را تایید کرد و گفت: 
»هنوز تصمیم نهایی گرفته نشده، اما با توجه به 
شرایط سهراب ممکن اســت تصمیم به عمل 

جراحی نداشته باشیم.«
اینکه طــی چنــد روز تصمیم 

 قطعی پزشــکان و فدراسیون 
وزنه برداری تغییر می کند، 
عجیب بــه نظر می رســد 
چون حتــی صبــح دیروز 

وزنــه  دبیرفدراســیون 
برداری اعلام کرده بود 

4 پزشــک برای 
جراحی سهراب 
مرادی بــه او 

معرفی شدند!
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قیمــت خــودروی پرایــد بــه رقم 
باورنکردنی و حیرت انگیز به 45 میلیون 
تومان رســیده و طبیعتا این اتفاقی 
نیست که مردم هیچ واکنشی به آن در 
شبکه های اجتماعی نداشته باشند. اگر 
در شبکه های اجتماعی ازجمله توییتر 
فعال بوده باشید،  بدون هیچ تردیدی 
در جریان داغ شدن هشتگ پراید قرار 
گرفته اید. اعتراضــات به این بالارفتن 
قیمت خودرو بــه بالاترین حد خود 

رسیده و نکته اینجاست که هیچ کســی نمی داند این گرانی ها تا کجا پیش خواهد رفت. با این حال بد 
نیست به چند توییت اعتراضی و کنایه دار کاربران در شبکه اجتماعی توییتر نگاهی بیندازیم. البته به این 
نکته هم توجه کنید که به پایان رسیدن محصولات سایپا در عرض 45دقیقه بعد از گرانی ها هم باعث 

انتقاد شدید مردم از رفتارهای خودشان شد!
از طرف پراید: خب بچه ها بی زحمت یه هول ریز بدید، منم ۱۰۰تایی شم.

نمی دونم اعتراض ها به گرونی رو باور کنم یا تموم شدن پیش فروش محصولات سایپا در 45دقیقه.
اونایی که امروز تو سایت سایپا پراید خریدن، فردا میرن 10 میلیون تومن دیگه واریز می کنن. مسئولای 

سایپا یه وقت واسه باخت  به الریان و حذف از لیگ قهرمانان احساس ناراحتی نکنن.
واقعا به کسی که برای خرید پراید 45میلیونی ثبت نام می کنه، باید چی بگیم؟

من جای مدیرعامل ســایپا و ایران خودرو بــودم، بازم صبر می کردم، ما مردم پتانســیل خرید پراید 
100میلیونی داریم.

باورتون میشه پراید از 7 میلیون رسید به 45میلیون؟!
 

روز گذشــته توییت عبدالرضا کاهانی درباره موارد ممیزی در فیلم وقت داریم حالا که چند سال است 
بلاتکلیف مانده؛ در فضای  مجازی بحث های بی پایانی را موجب شــد.  کاهانی خطاب به کاربران فضای 
مجازی نوشته بود:   »وظیفه دارم اطلاع دهم فیلم #وقت_داریم_حالا پس از چند سال توقف، با  سانسور 
شدید می تواند نمایش داده شود. من موافق اکران نیستم شما چه طور؟   در این راستا موارد سانسور شده 
از سوی   #وزارت_ارشاد با دستخط خودشان تقدیم می شود.« کاهانی متن کامل ممیزی های وارد شده 
از سوی وزارت ارشاد را نیز منتشر کرده که شامل حذف کامل چند سکانس، مواردی  چون حذف چند 
دیالوگ، حذف چند علامت و صدا، حذف پلان های نزدیک بازیگران زن در چند سکانس و مواردی از این 
دست  است. موضوعی که صدای عده ای از کاربران فضای مجازی را درآورده . مثلا کاربری نوشته: »این که 
خیلی خوبه، رسما   #سانسورچی یک فیلمنامه جدید نوشته. با این حساب ممکنه خیلی از فیلم هایی که 
با اما اگر اکران شدند و دیدیم فیلم های دیگری  بوده باشند  .  « کاربران دیگر هم هر کدام از زاویه ای به این 
اتفاق پرداخته بودند. مثلا یکی از کاربران با انتشار دو عکس از یک کارتون برای  گروه سنی زیر شش سال 
که یکی از آنها عکس اصلی و دیگری عکس سانسور شــده کاراکتر بود که در تلویزیون ایران به نمایش 
 درآمده، نوشت:    تناقضی که بچه های ایران  باهاش مواجهند، بعدها در نوجوانی و بزرگسالی خیلی زیاد 

خودش رو نشون میده«.      

#  عبدالرضا_کاهانی#وقت_داریم_حالا

#پراید
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اشیای بزرگ یا سنگین و همچنین 
ظروف شیشه ای ، ظروف چینی و 
سایر اشیای شکستنی و ظروف 

حاوی مواد خوراکی و شیمیایی  را 
در قفسه های پایین کابینت و کمد 

قرار دهید.
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در ســال های اخیــر در پــی رواج و 
قدرت گرفتن رســانه های اجتماعی یا به 
زبانی دیگر فضای مجــازی، هنرمندان و 
ســلبریتی ها موضع گیری و واکنش های 
ملموس تــری در ایــن فضــا داشــته  و 
دغدغه هــای اجتماعی و گاه سیاســی 
خودشان را به  نحوی مستقیم با کاربران 
فضای مجازی که هواداران این هنرمندان 
نیز در آن حضور دارند، در میان گذاشته اند. 

موضوعی که ســروصدای خیلی هــا را درآورده اســت و از این که 
هنرمندان درباره موضوعات گوناگون به اظهار نظر می پردازند، شکایت 
کرده  و آنها را به سیاسی کاری متهم می کنند. رضا کیانیان که یکی از 
پرکارترین هنرمندان در رسانه های اجتماعی است، اما می گوید که 
مخالفان اظهار نظر سلبریتی ها »اقتدارگراها هستند که نمی خواهند 

دغدغه های اجتماعی مطرح شود«.
کیانیــان درباره نوشــته هایش در فضای مجــازی می گوید که 
»چیزهایی که می نویسم فعالیت سیاسی نیست بلکه یک فعالیت 
اجتماعی است، کار خودم را می کنم و کاری ندارم که فالوورم کم یا 
زیاد شــود!« او می گوید: »وقتی ما یک شهروند یا هموطن هستیم، 

قاعدتا یــک حقوقی داریــم. حقوقی که 
قانون تعیین کرده اســت؛ امــا بعضی از 
تفکرات اقتدارگرا همیشه می خواهند امور 
اجتماعی را با امور سیاسی مخلوط کنند 
که تا حرف اجتماعی می زنی بگویند این 
حرف سیاسی است و حرف سیاسی پیامد 

دارد؛ این یک تفکر تمامیت خواه است.«
رضــا کیانیان در پاســخ کســانی که 
باور دارند یک هنرمند فقــط باید درباره 
تخصصش نظر بدهد نیز حرف دارد: »ممکن اســت عده ای بگویند 
تو بازیگری کار خودت را بکن؛ من می گویم بله. من بازیگرم. درباره 
بازیگری ۵ کتاب نوشتم و منتشر کردم. کاری که من کردم یک نوع 
نظریه پردازی است؛ پس کار بازیگری ام را کردم. اما به  عنوان شهروند 
هم حقوقی دارم. من کار خــودم را می کنم و کاری ندارم که فالوورم 
کم یا زیاد شود. درواقع پست های اینستاگرامی که می گذارم به خاطر 
دغدغه های اجتماعی اســت که خودم حس می کنم. من بلندگوی 
کسی نیستم، یک مســائلی اســت که قلب من را به درد می آورد و 
فکر می کنم از حقوق شهروندی من اســت، به  عنوان یک شهروند 

می نویسم«.

بوژیــدار  درگیری هــای  شــهروند| 
رادوشوویچ با مدیران باشــگاه بر سر مسائل 
مالی در هفته هــای اخیر به یکی از مهمترین 
جنجال هــای پیرامون پرســپولیس تبدیل 
شده است که به یک پست اینستاگرامی تند 
منتهی شــد. او تأکید کرده به خاطر اتفاقاتی 
که افتاده، بشــدت ناراحت اســت و اتفاقاتی 
که برایش رخ می دهد، تحت هیچ شــرایطی 
قابل قبول و درک نیســت. رادوشوویچ گفته:   
»خانواده من الان دوماه است که در کرواسی 
زندگی  می کنند و نتوانسته ام آنها را به تهران 
بیاورم و این تقصیر من نیســت!« اما شــاید 
برایتان جالب باشد که بدانید علاوه بر تأخیر 

در پرداخت حقوق رادو، اصلی ترین مشکل برای او از زمانی ایجاد 
شــده که بودیمیر به پرسپولیس ملحق شــده و مدیران باشگاه 
تصمیم گرفته اند فعلا این مهاجم کروات در خانه دروازه بان دوم 
تیم اقامت داشته باشد که این موضوع باعث اعتراض رادوشوویچ 
شــد. او در توضیح مشــکلات موجود می گویــد: »توهینی به 
باشگاه نکردم. فقط خواســتم برای ماریو بودیمیر یک آپارتمان 

بگیرد، من فقط می خواهم کــه با خانواده ام 
زندگی کنم. خانواده من در کرواســی منتظر 
هســتند این مســأله حل شــود و سپس به 
ایران بیایند. همچنین راجع به پاداش ها که 
برخی بازیکنان می گیرنــد و من نمی گیرم، 
می توانــم حرف هایی بزنم اما الان درســت 
نیست.« رادوشوویچ برای هواداران و رسانه ها 
از مشــکلات اقامتــی خــودش و بودیمیر 
شفاف سازی و تأکید کرده؛ حتی بودیمیر هم 
ناراحتی زیادی به خاطــر غیبت خانواده اش 
در تهران و نداشــتن خانه برای اقامت دارد. 
این اتفــاق درشــرایطی رخ داده که انتقادها 
به عملکرد مهاجم جدید کروات هم توســط 
هواداران و کارشناسان بالا گرفته و هیچ کسی از عملکرد او رضایت 
ندارد و در تمام کنفرانس های خبری هم درباره عملکرد نه چندان 
مطلوب این مهاجم از سرمربی پرسپولیس سوال پرسیده می شود 
و همین ایجاد حساسیت ها برانکو را شاکی کرده  است. به  هرحال 
با صحبت های رادوشوویچ مشخص شد بودیمیر هم در بدو ورود 

به ایران مشکلاتی دارد که هواداران از آن اطلاع نداشتند.

دفاع رضا کیانیان از اظهارنظر سلبریتی ها

مگربازیگر،شهروندنیستکهمطالبهداشتهباشد؟
مهاجم پرسپولیس گل که نمی زند، خانواده رادو را هم آواره کرده است

البودیمیر،قوزبالاقوز!
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